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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 193
I Berlingske Business den 18. juli 2014 er ministeren citeret for at sige, at sta-
ten har skabt et kunstigt marked for vindenergi i Danmark, og at man fra rege-
ringens side forsat ønsker at investere og støtte branchen. Ministeren bedes
redegøre for, om den økonomiske tilgang til vindmarkedet også vil gælde an-
dre vedvarende energikilder, der lige nu er i udvikling, og om den strategiske
beslutning om subsidiering af vindmarkedet er drevet af støtte til Vestas og
Dong. Herunder om beslutningen om at nedsætte støtten til solenergi med 54
pct. i marts 2013 blev foretaget for at beskytte interesser i vindindustrien,
blandt andet de igangværende forhandlinger med Goldman Sachs omkring
salg af dele af Dong Energy.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Uffe El-
bæk (UFG).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Uffe.Elbaek@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.
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